
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DUTA A TERME PEL CONSELL MUNICIPAL DE
DISTRICTE SUD EL DIA 24 DE SETEMBRE DE 2018.

------------------------------------------------------------

Núm. i classe de sessió: 14 / 2018, ordinària 

Dia i hora: 24 de setembre de 2018 a les 20 h.

ASSISTENTS:

PRESIDENTA

Sra. Patricia Puerta Barberá

VICEPRESIDENTA

Sra. Anna Peñalver Bermudo 

VOCALS

Persones designades pels grups polítics municipals. 

Sra. Mª Dolores Zabalza Prieto                     Grup Polític Municipal PSOE

Sra. María España Novoa                             Grup Polític Municipal PP

Persones designades per l’Alcaldia

 Sr. Raúl Galván López

Ve  ï  ns designa  t  s portav  eu pels g  rups   p  olítics   m  unicipals.   

Sr. Manuel Pegueroles Belmonte                       Grup Polític PSOE

Sr. Joaquín B. Torres Navarro                           Grup Polític PP

Sr. Manuel Paduraru Ionete                               Grup Polític Municipal C's

Representants de les AV,

Sr. Vicente J. Campos Ruiz AV Sant Pau

Sr. Jorge Ernesto Porcar AV Sant Jaume

Sr. José Luis Gómez Sánchez AV Sant Bernat 
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Sr. Emilio García Solsona AV Partida Estepar

Sr. Miguel Angel Guillamón Naches AV Verge de Lledó

Sr. Rafael Serrano Ruiz AV La Duana

Sr. Luis López López AV Maestria

Representants de les AMPA,

Sra. Ana Mª Latorre Centelles AMPA Isidoro Andrés Villarroya

   
    SECRETÀRIA

Sra. Elisabeth Breva Almerich 

EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA:

      Sr. Jorge García Alcalá

NO HI ASSISTEIXEN: 

  Sr.  Josan A. Gines Camahort

Sr. José Luis Azpitarte Sánchez

Sr. Ramón Sàrria Picazo

Sr. Constantino Muñoz Alarcón

 Sr. Emilio García Solsona

Sr. Joaquín Gorriz Plumed

Sra. Luisa Motos Cano

Sra Mariam Tomás Gimeno

Sra. María Hernández Belmonte

        

Ordre del dia. 

1.-  Aprovació,  si  escau, de les actes  corresponents a les sessions extraordinàries del
Consell Municipal de Districte Sud de dates 26 de març de 2018 i 25 de juny de 2018

2.- Informe de la presidenta

3.- Despatx extraordinari

4.- Precs i preguntes
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En la  Tinència Alcaldia de Districte Sud de l'Ajuntament de Castelló de la Plana,
sent les 20 h. del dia 24 de setembre de 2018, sota la presidència de la senyora Patricia
Puerta Barberá, es reuneixen els i les membres suara esmentat per a dur a terme sessió
ordinària del Consell Municipal de Districte Sud. 

Una vegada comprovat que hi ha quòrum d'assistència, la presidenta obri la sessió i,
a continuació, es passen a tractar els punts inclosos en l’ordre del dia. 

1.- APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LES ACTES  CORRESPONENTS A LA SESSIÓ
ORDINÀRIA DEL CONSELL MUNICIPAL DE DISTRICTE SUD DE DATA  26  DE MARÇ
DE 2018 i 25 DE JUNY DE 2018

N0 havent-hi cap objecció als esborranys de l'acta de la sessió celebrada el dia 26
de març de 2018 i 25 de juny de 2018  per unanimitat s'acorda aprovar-les. 

2.- INFORME DE LA PRESIDENTA 

La presidenta vol fer constar que per acord de tot el Consell, els distints informes de
contestacions dels punts de juntes i consells anteriors es comentaran en la Junta del 24 de
setembre 2018 .

3.- DESPATX EXTRAORDINARI

No havent-hi cap assumpte de Despatx Extraordinari, es passa al punt següent de
l'ordre del dia.

 
 4.- PRECS I PREGUNTES

A  V VERGE DE LLEDÓ  

El Sr. Guillamon informa que ha presentat escrits sobre els horts urbans en què
reclama contenidor per a poda així com la substitució del sanitari mòbil ja que esta avariat.

Insisteix una vegada mes el tema de l'ascensor del centre cívic.
Respecte  al  Centre  de  Salut  Palleter,  informa  que  no  cap  una  llitera,  i  que

l'associació, juntament amb el centre de salut, reclamaran. La presidenta li informa que els
centres de salut han d’estar habilitats per a cadires de rodes.

El Sr. Guillamón comunica que no hi ha fanals entre el centre de salut i l'associació.
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A  V   SANT   PAU  

El Sr. Campos pregunta pel transformador de llum, ja que estan posant els cables.

Respecte a les obres, l'empresa que les ha realitzades ha deixat sacs de runes en
els carrers, per la qual cosa els veïns del carrer Sant Gil també tiren les seus runes.

El Sr. Campos comenta que en el grup La Unió hi ha un camí asfaltat amb un fanal
però no se sap de qui és la titularitat. Sol·licita la neteja de l'entrada al grup pel carrer
Montiel, ja que hi ha herbes molt altes.

A  V   SANT   JAUME  

El Sr. Porcar comenta la necessitat d'instal·lar en el  centre  cívic papereres amb
cendrer per a evitar que tiren les puntes de cigarret pel terra. Respecte als escocells que hi
ha a l'entrada del centre cívic, consideren que s’hi ha de posar alguna cosa per a evitar que
s'entolle.

Informa també que en el barri s'han quedat sense suficients places d’aparcament,
ja que hi ha molts més vehicles, i que s’hauria de donar una solució amb algun altre solar ja
que hi  ha falta d'aparcament.  Comenta que hi  ha un vehicle aparcat  durant  molts dies
seguits.  La presidenta li  comenta que es passarà  avís a la  policia  local  per a la  seua
retirada.  No  obstant  això,  si  aquest  fet  succeeix  en  alguna  altra  ocasió,  comenta  que
passen l’avís directament a la policia local per a agilitzar la retirada.

Mª   DOLORES   ZABALZA  

La Sra. Zabalza, informa que en el C/ Manuel Azaña, hi ha un contenidor de vidre i
cartó que estan molt prop de les vivendes i causa molèsties als veïns. També comenta que
es podria canviar a l'altura de la paret del col·legi, i que també és necessària la poda dels
arbres del carrer suara esmentat.

A  V   SANT   BERNA  T     

El Sr. Gómez, sol·licita informació sobre la possible substitució dels 3 o 4 arbres que
hi ha en la zona de jocs ja que estan trencats. També s'hauria de tornar a formigonar la
zona del parc ja que està trencada a causa de les arrels dels arbres. 

Comenta que en el fanal que hi ha al cantó del carrer Navaixes amb el carrer Vallat
cal posar un fanal doble per a donar llum als contenidors i així evitar que tiren runes.

A  V   LA DUANA  

El  Sr.  Serrano,  pregunta  sobre  la  reunió  amb l'autoritat portuària  pels  accessos
ferroviaris al port. La presidenta li comenta que, de moment, està parat i no hi ha novetat
respecte d'això.

També pregunta respecte d'això de les voreres de l'avinguda de València al grup
Lourdes. La presidenta li informa que falta alguna documentació de la Diputació per al seu
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tràmit,  que es preguntarà en Patrimoni  i  el  Sr.  Torres comunica que  ho comentarà en
Diputació.

Sol·liciten la instal·lació d'aspersors en el parc Serrra de Cazorla.

Comenta que s’haurien de netejar les herbes del solar del Barranc, i que s’hauria de
llançar algun producte que evitara que n’isqueren mes.

És necessària la instal·lació d'un contenidor d'oli en el bari.

En la parada de l'autobús, entre el barri i el consorci de bombers, s’hauria d'asfaltar
ja que l'autobús no pot girar bé.

Pregunta per les obres en el carril bici des del poliesportiu al grup Sant Andreu. La
presidenta li comenta que possiblement es duran a terme a l’octubre, per la qual cosa el Sr.
Serrano comenta que s’hauria d’avisar els col·legis per possibles talls.

AMPA ISIDORO ANDRES VILARROYA

La  Sra.  Latorre  vol  fer  arribar  una  queixa  perquè  siga traslladada  a  Conselleria
sobre la diferència entre els col·legis de jornada partida i jornada contínua, ja que no els
permeten fer activitats extraescolars i consideren que s’hauria de permetre. La presidenta li
informa que des del Negociat d'Educació de l'Ajuntament s'està treballant sobre el tema. 

Reclamen, una vegada més, que s'han sol·licitat fonts, la reparació de goteres, tant
en infantil i com del menjador, ja que fins i tot, treballs de l’alumnat s’han fet malbé perquè
han quedat totalment banyats. 

També falten arbres en l'entrada del pati i l'entrada principal.

És necessària la tanca en la vorera de l'eixida del col·legi pel carrer Riu Volga per a
evitar que l’alumnat se n’isca de les voreres amb el perill consegüent dels vehicles.

Sol·liciten, també, la possibilitat d'asfaltar la zona d'accés per dins del col·legi perquè
els pares que hagen de recollir un alumne d'infantil i un altre de  primària puguen  fer-ho
sense eixir del col·legi.  

A  V M  E  STRIA  

El Sr. López comenta que en la terrassa del c/ Arquitecte Ros  s’hauria  de revisar
l'ocupació de via pública ja que ocupen els cantons.

Insisteixen sobre les queixes del taller del c/ Barrachina ja que continuen arreglant
cotxes una vegada passades les 22 h. 

Reclamen,  també,  la  neteja  de  la  Gran  Via  Tàrrega  Monteblanco  i  del  carrer
República Argentina, ja que estan molt bruts i han observat que no es realitza bé la neteja,
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no passen màquines, no netegen tots els carrers, etc. I, per tant, sol·liciten el quadrant de
neteja

Han passat per registre entrada 51337 una instància de canvi de nom per a la plaça,
coneguda segons aquesta associació, com a «plaça de les Pintures Rupestres», en què
hom  proposa  el  nom  de  “plaça  de  les  Pintures  de  Gasulla».  En  la  instància  suara
esmentada es redacten i fonamenten els motius del nom referenciat. 

És necessari en tota la zona de Mestria de pintar de groc els cantons i els costats
dels passos de zebra per a evitar que aparquen els cotxes, així com controls de la policia.

També presenten  còpia de l'escrit  presentat per  registre 30864,  del 30 d'abril  de
2018 sobre sol·licitud de mesures de protecció al vianant en la zona reformada recentment
en la coneguda com “Super Illa de Cases”.

a) En els xamfrans, proteccions com a bol·lards desmuntables “caragols”, bandes
rugoses,  jardineres o  altres  elements  que  es  consideren  oportuns,  justificat  per  les
contínues invasions dels vehicles en marxa de la vorera amb el consegüent perill  per a
vianants  i  desgast del  ferm  així com per  l'ús  indiscriminat  dels  cantons  com a  zones
d'aparcament.

b)  En els  carrers Vázquez Mella  i  Arquitecte Ros (carrers de 8 metres):  bandes
rugoses semblants a les instal·lades en autopistes i carreteres en el sòcol que delimita la
vorera  de la  calçada,  o  altres  elements  que  es  consideren  oportuns.  Justificat  per  les
contínues invasions dels vehicles en marxa de la vorera amb el consegüent perill  per a
vianants i desgast del ferm.

Volen recordar l'acord plenari de febrer de 2018 respecte d’aquest tema.

Presenten,  també,  còpia de l'escrit  presentat per  registre 30851, del 30  d'abril de
2018 sobre sol·licitud de reajustaments de les capçaleres dels fanals en zona reformada
recentment en la coneguda com  a “Super Illa de Cases”.

Els fanals de la zona en els carrers Barrachina, Jordi Joan, Lepant i Fèlix Breva, es
troben situades en el mateix costat de la calçada. El con de llum  projectat pels fanals a
penes arriba a una altura aproximada d'un metre en la vorera  contrària  al fanal, mentres
que en el  costat  del  fanal  fàcilment  a  un segon  pis,  suggereixen  que es  modifique  la
inclinació dels capçals de manera que proporcionen una il·luminació correcta i equilibrada a
un costat i a l'altre del carrer.

Amb data 8 d'agost, es va remetre escrit sobre les obres, que  es  repararien unes
deficiències i queden a penes 3 mesos perquè finalitze la garantia. També s'informa que
s'avisaria els veïns, i no han rebut cap notícia respecte d'això.

ANNA  PEÑALVER BERMUDO

Comenta que s’hauria de reclamar la neteja per a tot el districte, així com el quadrant
de neteja amb totes les condicions i que fóra públic. Per a poder passar-lo a tots els barris,
inclús que es publicaren en el web de l'ajuntament.

A  V PARTIDA ESTEPAR  
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Comenta la  presidenta,  a petició  del Sr.  García,  que en  el  c/  Caragols  s’han de
netejar les herbes i podar les moreres, així com fumigar ja que hi ha una plaga de cucs i
bestioles.

I  sense haver-hi més assumptes que tractar, i essent  les 21:05 de la data indicada en
l'encapçalament,  la presidenta alça la sessió de la qual, com a secretària, estenc aquesta
acta. 
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